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Atlas – Oulun yliopiston maantieteen opiskelijat ry

PÖYTÄKIRJA

Atlaksen hallituksen 8. kokous

16.11.2022 klo 17:00, etänä Teamsin välityksellä

1§ Kokouksen avaaminen

- PJ Tom-Erik Toikka avaa kokouksen kellon ollessa 17.13.

2§ Laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Kokouksesta on ilmoitettu sääntöjen vaatimalla tavalla 13.11.2022 yhdistyksen
sähköpostilistalla ja kokouskutsu on lähetetty ainejärjestön jäsenille, hallituksen
jäsenille, hallituksen puheenjohtajalle, varapuheenjohtajalle, ja sihteerille.

- Hallituksen kokouksen päätösvaltaisuus todetaan läsnäololistan perusteella.

- Paikalla:

Tom Toikka, Saara Heikkinen, Kaapro Keränen, Alina Rekilä, Emma Kostama,
Kaapo Qvintus, Aku Pulkkinen, Annika Stenberg, Saskia Sikiö, Mari Ala, Vilja
Männistö, Aarne Tähtimeri.

- Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3§ Kokousvirkailijoiden valitseminen

- Ehdotetaan kokouksen sihteeriksi Aarne Tähtimerta. Ehdotus saa kannatusta. Valitaan
Aarne Tähtimeri.

4§ Työjärjestyksen hyväksyminen

- Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5§ Pöytäkirjantarkastajien valinta

- Valitaan pöytäkirjantarkistajiksi Mari Ala ja Saara Heikkinen.

6§ Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

- Edellisistä pöytäkirjoista puuttuu nimiä.
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7§ Ilmoitusluontoiset asiat ja posti

- Kutsu Oulun Etelä- ja Keskipohjalaisen osakunta ry:n EPO:n vuosijuhlille 3.12.

- Atlaksen kiltahuoneen maalaamisesta laitettiin kysely jäsenistölle. Vastausaikaa
20.11. asti. Ei uutta postia.

- Kaijotuvan vuokraustoiminta on päättymässä. Mahdollisuus saada kalusteita
ilmaiseksi. Valenssin uusi lehti saapui kiltahuoneelle.

- Heidi’s Bierbarin yhteistyölinkit ovat saapuneet. Etujäsenyyslinkit erikseen
jäsenistölle ja hallitukselle.

8§ Talous

- Taloustilanteen katsaus. Tilillä on 9714,70€. Haalaritilillä on 2614,03€.
Käteiskassassa on 711,85€. Ehdotetaan uudelleenbudjetoitavaksi Synapsi ry:n
vuosijuhlien edustusbudjeitksi 95€. Ehdotus saa kannatusta.

9§ Palaute

- Palautekanavassa ei uutta palautetta.
- Suullisena palautteena tullut toivomus, että tapahtumatiedotus olisi kattavampaa

etenkin fuksien osalta. Suullinen palaute käsitelty. Otetaan paremmin huomioon
tulevaisuudessa.

10§ OLuT:n terveiset

- Pikkujoulut 17.11. Luvassa bingoa ja kisatunnelmaa. Reilusti suuhunpantavaa.
Lipunmyyntiin alustavasti Mari Ala, Saara Heikkinen ja Emma Kostama. Ehdotetaan
paljousalennuksen (5kpl/10€) käyttöönottoa. Ehdotus saa kannatusta. Lipunmyynnin
lisäksi haalarimerkkimyyntiä ja paljousalennus koskee nimenomaan merkkejä.

- Picojoule lähestyy. Päivämäärä julkaistaan myöhemmin.
- OLuT:in syyskokous 14.12 klo 15.

11§ EGEA:n terveiset

- Vaihdot keväällä 2023. Vaihtoihin ilmoittautuminen auki. Etenkin Vilnaan kaivataan
lisää lähtijöitä. Vaihtokohteita saattaa tulla vielä lisää.

12§ PSMS:n terveiset

- Työpaikkaexcu Rambolille 22.11.
- PSMS:n syyskokous 25.11.
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13§ Loimun terveiset

- LuOpiO:n ry:n vujusitsit oli menestys ja Atlas edusti runsain joukoin.

14§ Menneiden tapahtumien jälkipyykki

- Mantsakahvit 11.10. Yksikkön jäseniä ja myös opiskelijoita hyvin paikalla.
Hallituskähmintä ja lokakuun mantsailta 12.10. Hallituskähminnässä todella vähän
fukseja paikalla. Kähminnästä pakollinen PRO-kerta?

- Atlas vs. Nikoli pesispeli 19.10. Paljon fukseja. Atlas voitti. Onnistunut tapahtuma.
- Halloween-bileet 20.10. Yleisömenestys ja hyvä tunnelma. Tapahtumasta jäätiin

todennäköisesti voitolle.
- Atlaksen omat fuksisitsit 1.11. Onnistunut tapahtuma ja hyvä lisä OLuTin

fuksisitseille. Näin kaikki pääsevät kokeilemaan sitsausta. Harkitaan mahdollista
tulevaa yhteistyötä toisen killan kanssa “täydennyssitsien” osalta.

- Korkeakoulupäivät 2.11. Ständeilijöitä liian vähän. Paljon mantsasta kiinnostuneita
abeja. Lisää rekvisiittaa kaivataan.

- Mantsamökki 11.-13.11. Tapahtuman jälkeen todettu useampi koronatartunta.
Koronatartunnoista tiedotettu välittömästi mökin osallistujille. Partybox toimi ja loi
tapahtumalle lisämausteen.

- Marraskuun Mantsailta 15.11. “Anything But A Cup”. Tapahtuman jälkeen todettu
useampi koronatartunta. Koronatartunnoista tiedotettu välittömästi koko jäsenistölle.
Mukava pienen porukan tapahtuma.

15§ Tulevat tapahtumat

- Työpaikkaexcu Rambolille 22.11.
- Atlaksen jouluiset kaverisitsit 24.11. Yli 80 osallistujaa tähän mennessä.

Ilmoittautuminen sulkeutuu 20.11.
Ehdotetaan budjetoitavaksi Atlaksen jouluisille kaverisitseille 100€ kuluihin. Ehdotus
saa kannatusta.

- Atlaksen pikkujoulut 29.11. Valmistelut hyvällä mallilla. Ehdotetaan budjetoitavaksi
150€. Ehdotus saa kannatusta.

- Lyhytelokuvafestivaalit 8.12. Suomalaisen musiikin, sekä puheenjohtajan
syntymäpäivänä. Ehdotetaan budjetoitavaksi 100€. Ehdotus saa kannatusta.

16§ Haalarimerkkitilaus

- Pari kokousta taaksepäin päätettiin:
- Tilataan Are you drunkia 200 kpl, Gissiä 200 kpl, Elämäm Oulua 300 kpl, Nalle Puhia

200 kpl, Maailmamatoa 100 kpl, Heijastinhaita 100 kpl ja Liekkipipokissaa 100 kpl.
Lisäksi tilataan Mantsamökki -merkkejä 100kpl. Yhteensä tilataan 1300 merkkiä.
Koot on mitattu ja tilaus budjetoitu.
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- Telegram-ryhmään on tullut useita vaihtoehtoisia tilauspaikkoja. Näistä pitää valita
nyt yksi ja laittaa tilaus menemään. Ehdotetaan, että tilataan yritykseltä Merkattu.fi,
mikäli hinta on oikea. Ehdotus saa kannatusta. Onerva Seutu vastuussa tilauksesta.

17§ Urheiluvastaavan valinta

- Urheiluvastaavan hakua jatkettiin syyskokouksessa, sillä ehdokkaita ei saatu. Valitaan
urheiluvastaava vuodelle 2023. Ehdotetaan Eino Jauhiaista, joka on ilmoittanut
halukkuutensa. Ehdotus saa kannatusta. Valitaan urheiluvastaavaksi 2023 Eino
Jauhiainen.

18§ Hallituksen kauden 2022 päätös ja iltakoulu

- Hallitusten vaihtoon luvattu pizzatarjoilu kauden alussa ei toteutunut koronatilanteen
vuoksi. Ehdotetaan järjestettäväksi ensi kuun alkupuolella hallituksen iltakoulu, jossa
pistetään testamentit järjestykseen ja suoritetaan muutamia roikkuvia hallitushommia
vuodelta 2022 pois alta. Iltakoulussa tarjoillaan pizzaa osallistuville hallituslaisille.
Ehdotetaan budjetoitavaksi pizzaan 250€. Ehdotukset saavat kannatusta.

19§ Atlaksen uusi partybox-kaiutin

- Pari luonnontieteellistä kiltaa on jo ilmaissut kiinnostuksensa vuokrata Atlaksen
kaiutinta tapahtumiinsa. Lisäksi Valenssin PJ kysyi, että aikooko Atlas vuokrata
kaiutinta myös yksityistapahtumiin. Käydään keskustelua partyboxin vuokraamisesta,
mahdollisesta vuokraushinnasta sekä boxin säilyttämisen ja luovuttamisen
käytänteistä.

- Ehdotetaan valmisteltavaksi lomake käytänteineen partyboxin vuokrausta varten.
Päätetään vuokrauksen yksityiskohdista seuraavassa kokouksessa. Ehdotus saa
kannatusta.

20§ Kiltahuoneen ulkopuoliset henkilöt

- Kiltahuoneella on käynyt useasti killan ulkopuolisia henkilöitä juomassa kahvia
ilmaiseksi. Keskustellaan mahdollisesta kahvimaksusta. Järjestetään Telegram
-äänestys. Äänestyksen perusteella ehdotetaan, että kiltahuoneella käyvät killan
ulkopuoliset henkilöt saavat juoda kahvia liittymällä kannatusjäseneksi. Ehdotus saa
kannatusta.

21§ META

- Ei muita esiin tulevia asioita.

22§ Seuraava kokous

- Pidetään kauden viimeinen kokous joulukuun alussa. Pyritään järjestämään kokous
alkukuusta. Kysely kokouksen ajankohdasta julkaistaan pikimmiten
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23§ Kokouksen päättäminen

- Päätetään kokous klo 18.39.

______________________________ ______________________________
Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja
Tom Toikka Saara Heikkinen

______________________________ ______________________________
Pöytäkirjanlaatija Pöytäkirjanlaatija
Emma Kostama Annika Stenberg

______________________________
Pöytäkirjanlaatija
Aarne Tähtimeri


